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Mobiel bankieren bij vdk bank was nog nooit zo makkelijk, e
  ciënt én persoonlijk. 
Sinds kort kreeg hij trouwens een nieuw jasje en heel wat nieuwe functies.
Zodat je ook mobiel geniet van de persoonlijke en duurzame service die
je hier op kantoor gewoon bent. Tot in de app! 

Ken je de
mobile@vdk-app al?

Nieuw!

Lees meer of 
download ‘m hier en nu.

www.vdk.be/mobile-vdk
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NOG VEEL SPIEREN 
BIJ KWEKEN
Tekst: Wim De Bock - Foto’s: Belgaimage

Hong Hyun-Seok over Zuid-Korea, 
Europa en zichzelf

‘Zijn Engels is niet zo slecht, hoor’, lacht Jiwon Jang die 

graag tolkt voor Hongie, officieel Hong Hyun-Seok. ‘Maar 

hij is vooral verlegen. Ik heb hem al gezegd dat als hij een 

topvoetballer wil zijn, hij mondiger zal moeten worden in 

het Engels, anders kan hij zichzelf niet promoten!’. Jiwon 

Jang lacht minzaam naar zijn beschermeling. Jiwon woont 

al lange tijd in Gent, werkt al decennia in België in de 

handel van IT-producten tussen Zuid-Korea en Europa. Dat 

onze Zuid-Koreaanse middenvelder verlegen is en geen 

spraakwaterval, ontkent Hongie niet. Maar voor Wigwam 

wilde hij toch openhartig zijn.

Seoul

‘Ik ben geboren in de Zuid-Koreaanse hoofdstad Seoul op 16 juni 

1999. Ik liep school in de Sinjeong Elementary School. Dat is een 

gewone basisschool, maar er is ook een voetbalclub aan verbon-

den. Dat is typisch Zuid-Koreaans: veel scholen en universiteiten 

zijn gelinkt aan een voetbalopleiding en voetbalafdeling. Mijn vader 

speelde niet echt voetbal, ik leerde voetballen met mijn vrienden op 

school en op het speelplein. Thuis volgden we wel voetbal, op tele-

visie, maar we waren geen supporter van een bepaalde club. Mijn 

vader werkt in de IT-sector, mijn moeder is huisvrouw.’

Ulsan

‘In 2012 verhuisde ik naar de club Ulsan Hyundai, ik was nog maar 

13. Seoul ligt in het noorden van het land, Ulsan in het zuidoosten, 

aan de zee, 300 kilometer verder. De stad Ulsan is een rijke stad en 

best groot met meer dan een miljoen inwoners, maar in omvang 

toch niet te vergelijken met Seoul dat tien keer groter is. 

Ulsan Hyundai is samen met Jeonbuk Hyundai dé topclub in Zuid-

Korea, in 2022 werd het kampioen in de K-League. De club is 

eigendom van Hyundai Heavy Industries dat gespecialiseerd is in 

scheepsbouw, machines, energievoorzieningen en auto’s. Het was 

dus een hele eer dat ik daar mocht gaan voetballen. 

Dat ik zo ver van huis moest gaan wonen, vond ik dan ook niet zo erg. 

Ulsan heeft een sterke jeugdschool. Zij scouten over het hele land 

en ontdekten mij zo in Seoul. Ik woonde met andere jongens in een 

soort van internaat. De eerste jaren volgde ik nog normaal school, 

maar in de hogere jaren van het middelbaar was er alleen in de voor-

middag les, en vanaf de middag was het alleen maar voetbal. Elke 

dag uren trainen en spelen, dat was al zoals een profspeler dat doet.’

Unterhaching

‘Het was eigenlijk mijn bedoeling om na de middelbare school 

naar de universiteit te gaan in Zuid-Korea. Niet specifiek om iets te 

studeren, eerder om mijn voetbalopleiding daar verder te zetten. 

Bepaalde universiteiten in Zuid-Korea hebben een aparte afdeling 

voor jongeren die zich voltijds in voetbal of honkbal willen bekwa-

men. Die nemen je aan als je goed bent in een van die sporten en 

alle focus ligt dan op de sportopleiding. Maar net op dat moment 

raakte ik geblesseerd zodat ik geen toegang kreeg tot de univer-

siteit. Mijn makelaar zocht toen naar een mogelijkheid om buiten 

Zuid-Korea te gaan voetballen. Hij was al actief in Duitsland en vond 

een kandidaat-overnemer: SpVGG Unterhaching dat mij huurde van 

Ulsan Hyundai. Dat was in 2018. Ik startte nog bij de jeugd, maar 

vanaf februari 2019 speelde ik mee met de A-ploeg in de Duitse 

derde afdeling.

Ik had het in het begin moeilijk om mij aan te passen. Er waren 

natuurlijk de culturele verschillen, zoals in voeding of de manier 

om met elkaar om te gaan in Europa. Er was de taal die ik niet 

kende. Maar ook: ik was steden als Seoul en Ulsan gewend, dan 

was een stadje als Unterhaching met zijn 25.000 inwoners wel erg 

klein. Maar mijn makelaar hielp mij om sterk te blijven en uitein-

delijk raakte ik dat nieuwe leven gewoon. Als ik terugkijk, was die 

ervaring ideaal om mentale kracht bij te winnen. Ik was de enige 

Koreaan bij Unterhaching, maar op dat moment speelde Jeong 

Woo-Yeong bij Bayern München. Hij was van dezelfde leeftijd als 

ik en München was maar tien kilometer verder, dus wij hadden wel 

contact. Intussen speelt hij bij Freiburg en was hij lid van de natio-

nale selectie van Zuid-Korea in Qatar.’
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‘Ik ben verrast dat ik in Gent zo snel een 
basisspeler geworden ben’

Oostenrijk

‘Na de Duitse derde klasse zette ik in 2019 een stap hogerop naar 

de tweede afdeling in Oostenrijk, bij FC Juniors OÖ, een club uit 

het kleine Pasching die vooral dient als opleidingsclub voor Lask 

Linz. Ik kon intussen wat Duits en Engels zodat ik met ploegmaats 

een beetje kon praten. Op training begreep ik de trainer niet altijd, 

maar ik deed gewoon wat de andere spelers deden. De voetbaltaal 

is een beetje een universele taal, je leert snel wat je moet doen, zelfs 

al begrijp je de taal niet. 

Na twee jaar Juniors vond Lask dat ik klaar was voor de Oostenrijkse 

eerste klasse. Dat was het seizoen 2021-2022. Ik mocht in de compe-

titie meestal starten, soms begon ik op de bank en mocht ik invallen. 

Ik had vijf assists. Fysiek zette ik grote stappen vooruit, het tempo 

in Oostenrijk ligt hoog. Steeds meer werd het mijn enige doel om 

profvoetballer te worden in Europa. Ik werd ook steeds zelfstandi-

ger, al behield ik wel veel contact met thuis, via telefoon of via de 

Zuid-Koreaanse versie van WhatsApp, KakaoTalk.’

KAA Gent

‘Mijn makelaar liet me weten dat er na dat seizoen enkele aanbiedin-

gen voor mij waren, onder andere van KAA Gent. Gent was wel de 

enige club die een heel concreet voorstel deed. Bovendien kende 

ik de club van de Champions League en de Europa League. En ik 

wist dat ze ook dit seizoen Europees zouden spelen. Dus was Gent 

voor mij de beste optie.

Ik was verrast dat ik zo snel een basisspeler werd hier. Ik had gedacht 

een aanpassingsperiode nodig te hebben. Misschien dat mijn spec-

taculaire doelpunt in Oostende bij mijn debuut heeft gemaakt dat 

men mij snel heeft leren kennen. Ik weet dat mijn goal kandidaat 

was voor ‘doelpunt van het jaar’ 

in België, dat is een hele eer. Al 

bij al is de aanpassing in Gent 

bijzonder vlot verlopen. Ik mag 

veel spelen, al ben ik soms ook 

wel moe.

Mijn beste positie is ofwel de 

10 ofwel de 8, maar ook de 6 is mogelijk. Mijn grootste kwaliteiten 

zijn mijn loopvermogen en mijn actieradius over het hele veld. En ook 

mijn assists en het feit dat ik snel kan denken, snel oplossingen zie.

Waar ik vooral nog in tekortschiet is mijn fysieke kracht. Je hoeft niet 

groot te zijn om sterk te zijn, zie naar spelers als Messi en Maradona. 

Op dat vlak moet ik nog veel spieren bij kweken, om duels te kunnen 

winnen, ook op defensief vlak. Nu we zoveel wedstrijden spelen, 

vaak twee per week, is er helaas weinig tijd om op kracht te oefenen, 

maar dat ga ik zeker hervatten.

Ik zou ooit graag eens in de Champions League of de Europa League 

spelen, liefst met KAA Gent. Voetballen bij een grote club in de 

Bundesliga is toch wel een droom.’

Ander leven

‘In Europa leven is anders dan in Zuid-Korea, maar ik vind het ver-

schil ook weer niet zo groot. Het vreemdste was en is misschien 

toch het voedsel. Vooral Koreaanse mannen blijken het altijd moei-

lijk te hebben om te wennen aan Europees voedsel. Wij zijn gewoon: 

heel veel groenten, flink gekruid, met veel look, soms wat vlees of 

vis of tofu, en een kommetje rijst. Maar ook op dat gebied heb ik 

mij aangepast. Ik eet alle maaltijden die ze mij hier op de club voor-

schotelen, geen probleem.

Ik woon in een appartement in Gent. Mijn vriendin is bij mij sinds 

begin januari en ze mag drie maanden blijven. Daarna moet ze terug 

omdat haar visum dan afloopt. Ze is afgestudeerd aan de univer-

siteit, ze deed een stage bij de overheid en nu is ze tijdelijk hier. 

Daarna zullen we zien hoe het verder gaat. Of we gaan trouwen? 

Haha, we zullen wel zien.

Ik ken weinig Zuid-Koreanen in België. Er zijn enkele Koreaanse 

restaurants in Gent en met een van hen heb ik wel contact. Soms 

komen er ook landgenoten kijken naar mijn wedstrijden, ook van 

buiten België. En verder ken ik alleen mijnheer Jiwon Jang die mij 

wat wegwijs maakt en ook voor mij kan vertalen. 

Ik weet dat ik nogal verlegen overkom, ik hou ook niet zo van inter-

views, dat is gewoon mijn karakter. Ik kom ook niet vaak buiten. Ik 

blijf graag op mijn appartement, kijk naar Netflix, speel games. Het 

is belangrijk om veel te rusten.’

Zuid-Korea

‘De beste clubs in Zuid-Korea zouden zeker ook meekunnen in 

de Belgische competitie, maar misschien niet aan de top. De 

K-League heeft echt wel kwaliteit. De Kroaat Mislav Orsic speelde 

van 2015 tot 2018 voor verschillende clubs in de K-League. Hij 

is nu bij Southampton. Op het WK was hij toch een uitblinker bij 

Kroatië met twee assists (tegen Canada en Brazilië) en het win-

nende doelpunt tegen Marokko in de finale om de derde plaats. 

Dat zegt toch wel iets…

Ik speelde verscheidene jeugdinterlands voor Zuid-Korea tot en met 

de U23, maar ik werd nog niet geselecteerd voor de A-ploeg, dus 

ook niet voor het WK in Qatar. Ontgoocheld was ik niet, ik vond dat 

normaal. Op mijn positie hebben we erg sterke spelers lopen zoals 

Hwang In-Beom van Olympiacos, Jung Woo-Young van Al Sadd, 

Paik Seung-Ho van Jeonbuk Hyundai, Jae Sung-Lee van Mainz… 

Die zijn ook allemaal een stuk ouder dan ik, meer ervaren. Het is 

logisch dat zij op dit moment de voorkeur krijgen van de bonds-

coach. Mijn moment 

komt hopelijk nog wel. 

Ik hoorde dat mijnheer 

Vanhaezebrouck vond 

dat men mij moest gese-

lecteerd hebben voor 

Qatar. Dat was zeer vrien-

delijk van hem, maar zelf had ik geen selectie verwacht.

Tijdens de Wereldbeker mocht ik twee weken naar huis. Natuurlijk 

keek ik toen naar de wedstrijden van Zuid-Korea op televisie. Ons 

begin was niet goed met een gelijkspel tegen Uruguay en een 

nederlaag tegen Ghana. Maar daarna werd het beter. We wonnen 

met 2-1 tegen Portugal en konden ons plaatsen voor de volgende 

ronde. Daarin werd het een 4-1 verlies tegen Brazilië. Maar dat was 

niet abnormaal… 

Mijn Zuid-Koreaanse rolmodellen (op mijn positie) zijn vooral Park 

Ji-Sung, een voormalige legende van Manchester United, en bij de 

nog actieve spelers In-beom Hwang van Olympiacos. De grootste 

vedette van het Zuid-Koreaanse voetbal momenteel is natuurlijk 

Son Heung-Min van Tottenham. Hij is de speler waar alle jonge Zuid-

Koreaanse voetballers naar opkijken als grote voorbeeld.’ 
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Paul Nardi heeft geen zorgeloos parcours achter de rug in 

zijn loopbaan als keeper. Hoogtepunten wisselden af met 

periodes waarin hij op de bank verzeilde. Nochtans toont 

hij bij Gent in elke match wat voor een klassedoelman hij 

is. Daarom dat hij vastbesloten is om op z’n 28 te gaan 

voor stabiliteit. 

Je bent in 1994 geboren in Vesoul, een stadje in de Haute 

Saône. Ken je de connectie tussen Vesoul en België?

PN: “Jacques Brel! Die heeft naar het schijnt in de jaren 60 eens in 

Vesoul verbleven. En hij heeft er een liedje over gemaakt dat veel 

Fransen kennen. Sindsdien wordt Vesoul altijd met Brel vereen-

zelvigd. We zijn daar wel fier op!”

(nvdr: ‘Vesoul’ is een liedje van Jacques Brel uit 1968 waarin hij zingt over 

de grillen van een vrouw – Vesoul wordt af en toe genoemd in de tekst, 

naast andere steden zoals Vierzon, Honfleur, Antwerpen en Hamburg)

Wat moeten we ons voorstellen bij Vesoul?

PN: “Klein, mooi, kalm. Totaal niet zoals een stad als Gent. Besançon, 

Dijon en Nancy zijn de meest dichtbije steden.”

Vesoul is ook bekend van de Peugeot- en Citroën-fabriek. 

PN: “Ja, mijn vader heeft daar gewerkt, zoals heel veel mensen in de 

streek. Thuis hadden we ook altijd een Peugeot of een Citroën.”

“IK BEN EEN STRIJDER, HEB  
   NOOIT DE MOED VERLOREN”

Paul Nardi vindt het tijd om nu voor een lange 
periode titularis te zijn.
Tekst: Wim De Bock - Foto’s: Belgaimage
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En binnen die kleine stad heb je de nog kleinere gemeente 

Vaivre-et-Montoille.

PN: “Ja, daar woonden we, daar wonen mijn broer en mijn familie nog 

altijd. Vaivre is mooi gelegen aan een meer, het Lac de Vesoul. Mijn drie 

jaar oudere broer Simon voetbalde met zijn vrienden en wie moest dan in 

het doel staan? Klein broertje, ik dus. Toch ben ik nog korte tijd gewoon 

veldspeler geweest bij mijn eerste club, AS de Vaivre-et-Montoille. Maar 

al snel ging ik in doel staan, en ik ben er nooit meer uitgegaan.”

Wat drijft iemand ertoe om keeper te worden?

PN: “Ik hield er gewoon van om te duiken en te springen. Lekker in de 

modder, in het vuil en het stof, want we speelden op aangestampte 

aarde. Ik vond dat tof!”

Je deed het zodanig goed dat je mocht overstappen naar het 

‘grote’ Vesoul HSF.

PN: “Ja, dat vond ik toen onwaarschijnlijk. Dat was voor mij, kleine jongen, 

dé club van de regio. Mijn familie was ook trots. Mijn vader had niet op 

hoog niveau gevoetbald, maar is wel een verdienstelijk scheidsrech-

ter geweest. Mijn broer speelde ook voetbal. Sport zat dus wel in onze 

genen.”

In 2006, je was nog maar 12, kwam de jeugdacademie van 

AS Nancy Lorraine je halen. Was dat moeilijk, om je familie in 

Vesoul achter te laten?

PN: “Natuurlijk, ik was nog zo jong. Op die leeftijd je vertrouwde nest 

achterlaten waar je altijd gewoond hebt, waar je schoolloopt, waar je 

al je vrienden hebt, dat is zwaar. Het was twee uur rijden met de auto, 

dus ik verbleef op internaat. Ik zag mijn ouders soms in het weekend, 

en in de vakanties. Maar ik wist dat ik bij Nancy, dat een gereputeerde 

academie heeft, op eigen benen sterker zou worden. Als ik die stap niet 

gezet had, dan stond ik nu niet waar ik sta”.

Je maakte je grote debuut bij de eerste ploeg in de zomer van 

2013, op amper 19. 

PN: “In augustus mocht ik een match in de Coupe de Ligue spelen, tegen 

Arles. En in september debuteerde ik in de competitie tegen Créteil, 

Nancy speelde toen in de Ligue 2. Ik heb dat seizoen geen minuut meer 

gemist. Het was gewoon fantastisch om thuis voor 15.000 mensen te 

mogen spelen, zeker als jongere gegroeid vanuit de eigen opleiding. 

Dat was echt een droom die waar werd. Het werd ook een mooi seizoen, 

we werden vierde. Ik deed het goed en speelde ook een paar interlands 

met de U21 van Frankrijk. Monaco had mij al enkele keren gescout en 

toen ik tot keeper van het toernooi werd uitgeroepen op een internati-

onaal toernooi in Toulon, waren ze overtuigd. Ik tekende voor 5 jaar bij 

het grote Monaco! Een topclub met zoveel kwaliteitsspelers, maar met 

weinig volk op de tribunes, dag en nacht verschil met die andere club 

uit het zuiden, Olympique de Marseille. Maar ik was zo blij!”.

Waarna je meteen aan Nancy werd uitgeleend…

PN: “Ja, maar dat was de bedoeling, dat was zo afgesproken. Ik moest 

nog matuurder worden, ervaring bijwinnen. Ik had nog maar 1 seizoen in 

Ligue 2 achter de rug, dus was het logisch om mij verder bij te scholen bij 

Nancy. Het volgende seizoen kon ik bevestigen en in 2015 vond Monaco 

dat ik klaar was voor de Ligue 1. Zij het dat ik invaller werd voor Danijel 

Subasic die toen Kroatisch international was en eindeloos veel meer 

ervaring had dan ik. Een topkeeper in de vorm van zijn leven, uitgeslo-

ten dat ik die op dat moment uit de ploeg kon spelen. Toch mocht ik zes 

matchen in de goal staan, twee in de competitie en vier in de beker.”

Je wist op dat moment niet dat dat de enige wedstrijden waren 

die je ooit voor Monaco zou spelen, ondanks dat contract van 

vijf jaar.

PN: “Ik droomde er natuurlijk van om Subasic mettertijd te kunnen ver-

vangen, om bij Monaco definitief door te breken op het hoogste niveau. 

Maar de club vond het toch beter om mij nogmaals uit te lenen, deze 

keer aan Rennes.”

In Bretagne, de hele andere kant van het land. Waar je geen 

enkele wedstrijd mocht spelen.

PN: “Dat was mijn eerste grote teleurstelling, want invaller zijn bij Monaco 

had ik aanvaardbaar gevonden. De trainer in Rennes koos voor Benoit 

Costil in het doel. Die was door bondscoach Deschamps opgenomen 

in de Franse selectie voor het EK van 2016. Hij zou normaal weggaan 

bij de club, maar bleef uiteindelijk. Ik kreeg gewoon geen kans. Costil, 

nu bij Auxerre, speelde uiteindelijk maar één interland, maar hij zat toen 

dus in topvorm. Ik was het slachtoffer…”.

Een onhoudbare situatie, maar er werd een oplossing gezocht 

en gevonden: Cercle Brugge!

PN: “Ja, ik lag nog altijd onder contract bij Monaco dat natuurlijk ook 

liever had dat ik ervaring bleef opdoen, niet dat ik op de bank zat. En 

omdat Cercle een satellietclub was van Monaco, kwam ik daar terecht 

in januari 2017. Die 2,5 jaar in Brugge waren geweldig, met de promotie 

naar eerste klasse. Ik heb het er heel erg naar mijn zin gehad. Toen liep 

de huur af en moest ik terug naar Monaco. Zij hebben me dan getrans-

fereerd naar FC Lorient, ook in Bretagne, net als Rennes destijds. Ik 

tekende een contract van vier jaar.”

En daar is het een tweede keer foutgelopen…

PN: “Het eerste seizoen verliep goed. Ik speelde sterk, ik was titularis, 

we werden kampioen in Ligue 2. Alles wees erop dat ik eindelijk defini-

tief gelanceerd was. Ook het tweede seizoen bij Lorient begon ik in het 

doel. Het was een lastige start in Ligue 1, we verloren veel, kregen veel 

goals binnen. Bovendien werd ik getroffen door corona. Daardoor ver-

dween ik van januari tot april een hele tijd uit de ploeg, pas de laatste 

vijf matchen kreeg ik weer het vertrouwen. Vorig seizoen, 21-22, begon 

weer goed. Ik was titularis tot januari, maar weer werd ik het slachtof-

fer van de mindere prestaties. We verloren tegen Lille met 3-1, tegen 

Nantes met 4-2, en die goals werden mij blijkbaar aangerekend. Ik werd 

de schuldige en het slachtoffer. Ik verdween in februari uit de elf en ben 

er niet meer teruggekeerd. De ervaren Matthieu Dreyer kreeg de voor-

keur van trainer Pélissier. Men liet mij verstaan dat ik de club mocht 

verlaten. En toen ze de jonge Zwitserse international Yvon Mvogo aan-

trokken, wist ik dat geen toekomst meer had bij Lorient.”

En toen kwam KAA Gent als reddende engel…

PN: “Ja, en ik heb geen seconde getwijfeld toen dat aanbod kwam. Ik 

had al goede ervaringen in België, ik wist dat Gent een ambitieuze club 

was, groter dan Cercle en ook groter dan Lorient. Dus waarom twijfelen?”
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SPEEL JIJ 
BINNENKORT  
IN ONS TEAM?
Hamann International Logistics (Wetteren, Merelbeke en Aalst) is een  ambitieus  
Belgisch logistiek bedrijf dat Europees wegvervoer en  opslag van goederen 
  organiseert voor (inter)nationale bedrijven  uit verschillende sectoren.

Omdat we sterk groeien zijn we op zoek naar nieuwe collega’s  
die  samen een  (spelers)team kunnen vormen:

Ook wanneer je nog geen logistieke ervaring hebt, maar wel  
interesse hebt in  deze boeiende sector, willen we je graag ontmoeten. 

  +    Customs Lead (senior douanedeclarant)  

  +    Customs Administrator (douanedeclarant)  

  +    Transportplanner Binnenlandse Distributie   
        (3 shiften-afwisselend vroege/late en dagploeg)  

 +     Forwarders  

  +    Forwarder Zuid-Europa  

  +    Forwarder Automotive  

  +    Business Analist 

Solliciteer nu op

Jobs@hamann.be

Ontdek onze 
vacatures  en vind jouw  

logistieke uitdaging! 
hamann.be/people-jobs

Mag ik zeggen dat je loopbaan tot nu nog te weinig stabiliteit 

vertoonde? Bij Rennes brak je niet door, bij Lorient ging je uit 

de ploeg…

PN: “Zeker, dat klopt helemaal. Deels door omstandigheden en mal-

chance, bijvoorbeeld die ziekte in het tweede seizoen bij Lorient, of het 

feit dat Costil uiteindelijk bij Rennes bleef en net dan in zijn beste vorm 

stak. Het helpt ook niet als je in een ploeg speelt met te weinig kwali-

teit, waardoor je vaak in een schietkraam staat. Maar misschien moet 

ik ook naar mezelf kijken. Het wordt tijd dat ik voor lange tijd een hoog 

niveau aanhoud en dat er geen reden meer is dat men mijn basisplaats 

zou afpakken. Dat is mijn doel hier in Gent.”

Is het moeilijk om mentaal overeind te blijven in de moeilijke 

momenten?

PN: “Ik heb nooit de moed laten zakken. Pas op: ik heb het lastig gehad. 

Uit de elf gezet worden, dat is hard, vooral als je vindt dat het niet terecht 

is. Mijn carrière is niet altijd over rozen gegaan. Op de bank bij Monaco, 

op de bank bij Rennes, op de bank bij Lorient. Heel veel moeten verhui-

zen ook: naar Nancy, naar Monaco, naar Bretagne, naar België – altijd 

weer nieuwe omstandigheden, andere trainers. Maar dat parcours 

heeft me gehard. Ik ben altijd weer rechtgestaan, raakte nooit ontmoe-

digd. Elke tegenslag is voor mij een bron geweest van nieuwe energie, 

ik ben een strijder. Op training ben ik ook altijd keihard blijven werken. 

Toen ik bij Gent belandde was ik conditioneel dan ook tiptop in orde. 

Zelfs toen ik op de bank zat bij verschillende clubs, heb ik elk moment 

aangegrepen om goed te trainen, om bij te leren. Om klaar te zijn voor 

de dag dat ze op mij een beroep wilden doen. Ik wil na mijn loopbaan 

tegen mezelf kunnen zeggen dat ik me altijd 100% gegeven heb, dat 

ik mezelf niets te verwijten heb.”

Op wie kon je rekenen in die moeilijke momenten?

PN: “In de eerste plaats op Alicia, mijn vriendin, nu mijn echtgenote. We 

zijn getrouwd eind vorig jaar. Zij is nu de belangrijkste persoon in mijn 

leven. We hebben elkaar leren kennen in Nancy, op mijn 18, nog voor ik 

profspeler was. Dus zij heeft heel die evolutie, met hoogten en laagten, 

met mij doorgemaakt. Zij moest ook altijd maar verhuizen naar zoveel 

verschillende plaatsen. Zij studeerde nog toen ze met mij verhuisde, ze 

heeft zich opgeofferd voor mij. Natuurlijk waren er ook altijd mijn broer 

en mijn familie die zeer belangrijk geweest zijn voor mij. Mijn vrienden 

van Nancy zijn me ook altijd blijven volgen en kwamen naar wedstrijden 

van mij kijken, zelfs tot in Bretagne en België. Ze komen dan over voor 

een weekend, of voor een korte vakantie. Schitterend als je zo vrienden 

kunt hebben. Dat verhuizen heb ik nooit erg gevonden. Integendeel, ik 

mag me gelukkig prijzen dat ik al zoveel mooie plaatsen en streken heb 

gezien. De stad Gent is ook weer formidable.”

Dit is je tweede periode in het Belgisch voetbal. Is er een be-

langrijk verschil met de Franse Ligue 1?

PN: “Het Belgisch voetbal is meer box-to-box dan het Franse. Het is ook 

wel tactisch, maar er wordt avontuurlijker gevoetbald, over en weer. 

Het gaat snel van de ene kant naar de andere. In Frankijk voetbalt men 

meer behoudend, op balbezit, voorzichtig, hoewel nu toch enkele clubs 

wat offensiever durven te spelen. Er is een kwaliteitsverschil, maar de 

Belgische top doet het echt wel goed. Vergeleken met mijn periode 

bij Cercle is het niveau in België zelfs nog gestegen. Kijk maar naar de 

Europese prestaties van Club Brugge in de Champions League, maar 

ook die van Gent, van Union…”

Hoe gaat het met je Nederlands intussen?

PN: “Tja, dat blijft moeilijk voor een Fransman. Je parle een beetje. Ik ken 

wel de meest essentiële woorden om iets te bestellen op restaurant of 

om iemand te groeten. En ik begrijp vrij veel als het over voetbal gaat. 

Ik vind dat ook een manier om te laten blijken dat ik blij ben om hier te 

zijn, dat ik me thuisvoel, dat ik dankbaar ben om de kans die ik krijg. Dat 

is een vorm van respect. Als mijn vrienden naar hier komen, schrikken 

ze altijd van de taal die de mensen hier in Vlaanderen spreken en ook 

van het feit dat de mensen hier zoveel talen spreken. Je weet: Fransen 

kennen meestal maar één taal, het Frans. Er zijn in de kern natuurlijk 

ook veel spelers hier die Frans spreken: Vadis, Kums, Depoitre, Godeau, 

Ngadeu, De Sart… Maar ook de coach en bijvoorbeeld Matisse spreken 

echt goed Frans, hoor.”

Met wie zou je jezelf vergelijken als keeper?

PN: “Ik ben vooral een sterke lijnkeeper met een goede plaatsing en 

een goed zicht. In dat opzicht is Hugo Lloris, de nationale doelman van 

Frankrijk, al vele jaren mijn grote voorbeeld. Zelfs al van toen ik nog 

een kleine gast was. Hij was ook weer heel sterk op het WK. Courtois 

is natuurlijk ook fantastisch, maar is toch een ander soort doelman.”

Steel je nog altijd met je ogen als je kijkt naar doelmannen op 

de Wereldbeker bijvoorbeeld?

PN: “Natuurlijk, maar ook op training leer ik nog alle dagen bij. Je moet als 

doelman blijven evolueren, nieuwe trainingsmethodes, nieuwe ballen, 

nieuw soort spelhervattingen… Je mag als doelman vooral niet blijven 

stilstaan, je moet voortdurend meegaan met je tijd. Als je dat doet, kan 

je als keeper tot zeer hoge leeftijd aan de top blijven. Kijk naar Manuel 

Neuer, 37, maar nog altijd bij Bayern München en in Qatar aan zijn vierde 

Wereldbeker toe. Ook een groot voorbeeld voor mij. Buffon is zelfs al 

45 en hij speelt nog altijd op hoog niveau, bij Parma!”

Wanneer ben je tevreden over jezelf, na een match?

PN: “Mensen, supporters, journalisten, onthouden vaak vooral de 

matchen waarin ik enkele spectaculaire reddingen heb moeten doen. 

Ik herinner me de bekermatch met Gent tegen Cercle. Maar ik vind de 

wedstrijden waarin ik 90 minuten gefocust en foutloos ben gebleven, 

mijn verdediging heb gestuurd, zonder dat ik een opvallende save heb 

moeten verrichten, minstens even waardevol.”

“Ik heb geen seconde getwijfeld 
toen bleek dat ik naar KAA Gent kon”
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SPEEL JIJ 
BINNENKORT  
IN ONS TEAM?
Hamann International Logistics (Wetteren, Merelbeke en Aalst) is een  ambitieus  
Belgisch logistiek bedrijf dat Europees wegvervoer en  opslag van goederen 
  organiseert voor (inter)nationale bedrijven  uit verschillende sectoren.

Omdat we sterk groeien zijn we op zoek naar nieuwe collega’s  
die  samen een  (spelers)team kunnen vormen:

Ook wanneer je nog geen logistieke ervaring hebt, maar wel  
interesse hebt in  deze boeiende sector, willen we je graag ontmoeten. 

  +    Customs Lead (senior douanedeclarant)  

  +    Customs Administrator (douanedeclarant)  

  +    Transportplanner Binnenlandse Distributie   
        (3 shiften-afwisselend vroege/late en dagploeg)  

 +     Forwarders  

  +    Forwarder Zuid-Europa  

  +    Forwarder Automotive  

  +    Business Analist 

Solliciteer nu op

Jobs@hamann.be

Ontdek onze 
vacatures  en vind jouw  

logistieke uitdaging! 
hamann.be/people-jobs
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Je
ug

d
Geboren: 14 januari 2004 in Kortrijk

Woonplaats: Harelbeke

Clubs: KOG Stasegem, RC Harelbeke, bij KAA Gent sinds 

de U14; profcontract getekend tot 2025 

Studies: Sales management Hives Kortrijk

Jeugdinternational: van U15 tot U19 telkens geselecteerd

Ploeg: Jong KAA Gent (beloften)

Positie: centrale verdediger linkse positie, soms op de 6 

(verdedigende middenvelder)

Trainer: Emilio Ferrera

Blij met de jeugdopleiding bij KAAG omdat…: 

De trainingen en de algemene aanpak zijn heel profes-

sioneel. Je wordt als individu specifiek begeleid op je 

persoonlijke kwaliteiten en verbeterpunten

Mijn sterke punten:

- Inspeelpas

- Crosspas

- Stevig in duel

Wat ik de voorbije jaren vooral bijgeleerd heb

- Voetballend opbouwen vanuit de verdediging

- Het spel lezen

Waar ik nog vooruitgang kan en moet in boeken

- Mijn positiespel defensief

- Rechtervoet kan altijd beter

Favoriete speler bij de A-kern: Jordan Torunarigha

Voorbeeldspeler internationaal: Vincent Kompany

Droomclub: Manchester City

Favoriete bezigheid naast voetbal

- Tijd spenderen met mijn vriendin

- Playstation

Geboren: 17 september 2006 in Eeklo

Woonplaats: Waarschoot

Clubs: KFAC Waarschoot tot de U7, bij KAA Gent sinds 

2013, profcontract getekend tot 2025

Studies: Wetenschappen-Wiskunde aan de GO! 

Topsportschool aan de Blaarmeersen

Jeugdinternational: U16 en U17, 12 selecties

Ploeg: U18

Positie: wingback; liefst rechtsback, maar ook linksback

Trainer: Hicham El Alaoui

Blij met de jeugdopleiding bij KAAG omdat… 

- We zeer goed begeleid worden in het algemeen

- Er op training veel nadruk ligt op tactiek

- Onze trainer streng is, wat ons alleen maar beter maakt

Mijn sterke punten:

- Mijn individuele actie 1 tegen 1

- Mijn techniek en mijn voorzet

- Mijn loopvermogen

- Spelinzicht, een slim hoofd

Wat ik de voorbije jaren vooral bijgeleerd heb

Mijn defensieve taken

Waar ik nog veel vooruitgang kan en moet in boeken

- Mijn linkse voet

- De defensieve kopbal

Favoriete speler bij de A-kern: Een mix van Alessio Castro 

Montes en Matisse Samoise

Voorbeeldspeler internationaal: Marcelo

Droomclub: Manchester City

Favoriete bezigheid naast voetbal

- Mountainbiken

- Lopen

- P laystation met de vrienden

Bram
Lagae

Gilles
De Meyer
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Maak kennis met de nieuwste 
keukentrends en DSM More

www.dsmkeukens.be |  @dsmkeukens

Samen koken, huiswerk maken of een 
gezelschapsspelletje spelen: meer 
dan ooit genieten we van een warm 
thuisgevoel. En daar kan een nieuwe 
leefkeuken van DSM Keukens alleen 
maar toe bijdragen. Klaar om de laatste 
nieuwigheden te ontdekken? 

Bij DSM Keukens zijn onze top 
interieurarchitecten dagelijks bezig met het 
ontwikkelen van nieuwe ideeën en volgen 
ze de laatste trends steevast op de voet. 
Kom ze zelf ontdekken in onze toonzaal in 
Sint-Martens-Latem of één van onze 17 
andere vestigingen.

Slimme apparaten 

Bij DSM Keukens vind je intelligente 
apparatuur die je keuken moderner en 
praktischer maakt. Met de Miele-oven of de 
magische multifunctionele Quooker-kraan, 

perfect aangepast aan jouw behoeften. 
Aangezien je je keuken (bijna) elke dag 
gebruikt, is het zeer belangrijk dat ze 
perfect aan je behoeften is aangepast. Bij 
DSM Keukens zijn er altijd interessante tips 
en tricks, maar ook veel kleine details die je 
keuken net dat beetje extra geven. 

Perfect op maat 

Doordat een keuken zo goed als dagelijks 
gebruikt wordt, is het van groot belang 
dat ze op de meest gebruiksvriendelijke 
manier is opgesteld. Een werkblad op 
ergonomische hoogte of een vaatwasser 
met comfortlift sparen jouw rug. Bij DSM 
Keukens kan er altijd iets meer. Denk 
bijvoorbeeld aan een brede balansdeur in 
precies dezelfde stijl als de kolomkasten. Of 
een oven met deur aan de binnenzijde van 
het kookvlak. Discreet en stijlvol. 

Meer dan keukens: DSM More

Natuurlijk is het belangrijk dat je keuken 
past bij de rest van je interieur en vice 
versa. Dit is waarom DSM More werd 
gecreëerd. DSM More ziet de keuken als 
een integraal onderdeel van de leefruimte. 
Op die manier kan je de materialen die 
je voor je keuken gekozen hebt ook 
doortrekken naar de living, bureauruimte of 
bijkeuken. Zo creëer je een woning waarin 
de ruimtes subliem in elkaar overlopen 
en verkrijg je één geheel. Welkom rust en 
ordelijkheid!

De SchepperDe Schepper- - MartensMartens

OPEN OP
ZONDAG

SINT-MARTENS-LATEM  |  SINT-NIKLAAS  |  AALST  |  OUDENAARDE  |  BRUGGE
KUURNE  |  OOSTENDE  |  ROESELARE  |  OLEN  |  AARTSELAAR  |  SCHOTEN

KAMPENHOUT  |  GENK  |  DROGENBOS  |  NAMEN  |  GOSSELIES
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“Data zijn belangrijk 
en onmisbaar, maar 
vervangen het oog niet”

KENNISMAKING MET SAMUEL CARDENAS, 
HEAD OF SCOUTING

Samuel Cardenas werkt sinds eind 2020 voor KAA Gent, 

sinds eind 2021 is zijn titel ‘Head of Scouting’. Maar wie is 

hij? En wat houdt zijn functie precies in? Een kennismaking 

in Wigwam.

VOETBAL ALS BEROEP

‘Ik ben Duitser, al spraken we thuis Spaans omdat mijn ouders van 

Mexicaanse origine zijn. Ik voetbalde zelf op amateurniveau toen ik 

gevraagd werd, op 17, om jeugdcoach te worden bij mijn lokale club. 

Daar en toen startte mijn interesse om voetbal vanaf de zijlijn te gaan 

bekijken, niet als speler op het veld, maar vanuit andere posities: eerst 

die van jeugdcoach, later ook als analist en scout. Ik hoopte om van 

voetbal mijn beroep te maken.’

INTERNATIONALE ERVARING

‘Ik ging daarom sports management studeren in Groot-Brittannië. 

Daar ontmoette ik iemand van Southampton FC en via hem kreeg ik 

de opdracht om voor de club spelers te scouten in de regio Londen op 

Academy-niveau (jeugd). Dat was de eerste keer dat ik kennismaakte 

met professioneel voetbal. Ik begon toen al een database met spe-

lersgegevens te verzamelen die ik nog altijd gebruik. Tegelijk wilde ik 

internationaal meer ervaring opdoen en dat kon ook omdat ik meer-

dere talen sprak. Daarom contacteerde ik veel clubs om stage te mogen 

volgen en bij te leren als coach en als scout, wat ook lukte. Zo werkte 

ik telkens korte tijd voor o.a. Bilbao, Burnley, Hoffenheim en Salzburg. 

Internationaal denken en een groot netwerk hebben, is belangrijk in 

de job die ik doe’. 

VALENCIA EN STUTTGART

‘Bij Salzburg kwam ik toevallig in contact met Valencia zodat ik ook daar 

stage mocht lopen gedurende een half jaar in totaal. Ik behaalde ook 

mijn A-licentie als coach in Spanje. Na mijn bachelor in Londen keerde 

ik terug naar Duitsland waar ik als jeugdcoach en coördinator van de 

Academy-scouting ging werken bij de Stuttgarter Kickers, een eerder 

kleine club, maar wel met een sterke jeugdopleiding. Intussen behaalde 

ik ook een masterdiploma in sportpsychologie’. 

KENNISMAKING MET GENT

‘Mijn eerste job als scout op het niveau van een A-ploeg was bij Schalke, 

ik was nog maar 21. Daarna werkte ik freelance hier en daar, onder 

andere bij Honved Boedapest, en zo maakte ik kennis met KAA Gent. 

Ongeveer een jaar voor ik in Gent kwam werken, had ik al contact met 

de mensen hier, zoals met Tim Matthys. We spraken al over spelers en 

transfers en zo, ik deed kleine opdrachten voor hen. Zo gaf ik wat onder-

steuning bij de transfers van Dorsch en Kleindienst’. 

HEAD OF SCOUTING

‘Al die tijd bleef ik ook coachen, maar eind 2020 werd ik voor het eerst 

voltijds scout bij KAA Gent, nog onder Tim Matthys toen. Toen Tim hier 

onverwacht wegging, ging het snel voor mij want in november 2021 

werd ik op gesprek gevraagd bij de voorzitter en Michel Louwagie. Dat 

gesprek liep goed en ik werd interim aangesteld om het transfer window 

van 21-22 te leiden. Ik stelde Jordan Torunarigha van Hertha voor, de 

enige speler die er toen bijkwam. Ik denk dat ik een goede indruk liet en 

sindsdien ben ik officieel head of scouting bij de club’.

ZELF SPELER 100% KENNEN

‘Scouting wordt niet in alle clubs of in alle landen op dezelfde manier 

ingevuld. In een land als België bestaat het personeelsbestand bij prof-

clubs uit veel minder mensen dan bijvoorbeeld in een groot land als 

Duitsland. Dat op zich maakt al verschil.

Mijn rol bestaat enerzijds uit management, dat wil zeggen dat ik de 

scouting voor de A-ploeg coördineer en dat ik een ploeg van scouts 

aanstuur. En anderzijds uit scouting zelf, ik ben en blijf dus zeer actief 

‘op het terrein’, ik begeleid (mogelijke) transfers ook nog altijd persoon-

lijk. Ik ben de eindverantwoordelijke, dus ik moet zélf overtuigd zijn van 

een transfer. Het zal nooit zo zijn dat ik voor een eindbeslissing louter 

afga op het oordeel van een van onze scouts. Ik moet ook zelf achter 

de transfer staan. Ik wil zelf de speler 100% kennen, van binnen en van 

buiten. Want dat blijft toch de kern van mijn functie: ik moet goede 

voetballers vinden voor de club – het eindresultaat is het belangrijkste’.

SCOUTEN IS TEAMWERK

‘Bij scouting moet je een onderscheid maken tussen twee zaken: ener-

zijds is er het ontdekken en evalueren van spelers die interessant kunnen 

zijn voor de club, en anderzijds is er de opvolging van spelers die we al 

kennen en die we willen binnenhalen. Bij dat laatste speelt zeker mee 

dat je een goed en intensief contact moet houden met de agents van 

die voetballers, en dat je kort op de bal moet spelen. Op een bepaald 

moment is het niet zozeer meer het evalueren van de speler dat nog 

moet gebeuren, maar wel het beheersen van de situatie om uitein-

delijk de transfer af te ronden met alle betrokkenen (de makelaar, de 

speler, de andere club). Dit proces kan jaren duren, want soms zijn wij 

wel overtuigd van de waarde van de speler, maar is de tijd nog niet rijp 

voor een transfer om allerlei redenen. Dat laatste deel, het afronden, is 

echt mijn job. Het eerste, het scouten, is teamwerk, en ik ben zeer blij 
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met de mensen die in dat team zitten. Daar zitten mensen in met de 

ervaring van topvoetballer of topcoach, mensen in België en mensen in 

het buitenland, mensen die eerder gespecialiseerd zijn in datascouting, 

anderen die sterker zijn in wedstrijdscouting… Het is een mooie mix van 

heel bekwame mensen. Uiteraard hebben ook de hoofdcoach en zijn 

staf een belangrijke rol in dat teamwerk. Ook zij bekijken de beelden. 

Of een bepaalde speler effectief benaderd wordt, gebeurt niet zonder 

de goedkeuring van Hein.’

RISK MANAGEMENT

‘Scouten is uiteindelijk risk management. Je moet het risico dat een 

getransfereerde speler zou mislukken, zo klein mogelijk maken. Dus 

moet je zoveel mogelijk weten over die speler, zodat je zo  zeker als 

mogelijk bent dat hij zal slagen. 100% zekerheid is onmogelijk, er zijn 

geen absolute garanties. Er kunnen altijd nog zaken opduiken die je 

niet kon voorspellen: een speler die zich hier in België niet kan aanpas-

sen, of die privé een probleem heeft, of die zijn zelfvertrouwen verliest, 

of die geblesseerd geraakt… Scouting is geen exacte wetenschap, je 

werkt met mensen. Maar dankzij scouting kan je het risico op falen wel 

sterk reduceren. Een heel rijke club kan zich wel wat risico’s permitteren, 

omdat een mislukte transfer geen ramp is. Bovendien maakt geld ook dat 

het risico kleiner wordt, omdat je grotere kwaliteit kan aanwerven. Hoe 

minder kapitaalkrachtig je bent, hoe groter het belang van risk manage-

ment. Het risico is hoger voor wie minder geld heeft voor transfers’.

DATA

‘Vaak starten we met datascouting. Er zijn programma’s die alle gege-

vens (event data) bijhouden van alle spelers in Europa en Amerika. Niet 

alleen de evidente zaken zoals goals en assists, maar ook hoe goed 

ze passen, hoeveel ballen ze recupereren en nog véél meer. Zo kan je 

de belangrijkste basiskwaliteiten van alle spelers leren kennen vanop 

afstand en kan je bekijken of ze qua profiel passen in je eigen club. Via 

trial & error hebben we een eigen systeem opgezet om deze data te ver-

zamelen en te gebruiken. In principe streven we ernaar om élke speler in 

Europa te kennen die past bij onze club en ons niveau. We houden zicht 

op elke competitie, elk land. Competities of clubs die qua profiel goed 

aansluiten bij België en KAA Gent krijgen iets meer focus, maar datas-

couting gaat erom dat we een volledige overview houden’.

EERSTE SELECTIE

‘Datascouting is zo’n term die vaak misbegrepen wordt. Data zijn zeer 

nuttig en interessant, en onmisbaar in deze tijd en ook helemaal niet 

meer revolutionair in het huidige topvoetbal, dat was wél nog zo enkele 

jaren geleden. Maar wat je merkt is dat veel clubs wel aan datascou-

ting doen, maar er eigenlijk weinig mee aanvangen. Het heeft geen zin 

om afgestudeerden van Harvard in je scouting team op te nemen als 

je hun adviezen niet volgt. En verder is het belangrijk om te weten dat 

datascouting het oog niet vervangt. Het is een heel belangrijk onder-

deel van scouting geworden, maar het is in onze club niet meer dan de 

eerste fase, de eerste filter. Hier voer je op basis van bepaalde criteria 

de eerste selectie door, dat is veel efficiënter dan honderden wedstrij-

den bekijken.

Niet elke transfer begint vanaf een blanco blad met datascouting. Soms 

kènnen we een speler. Hugo Cuypers speelde in de Belgische compe-

titie, dus wisten we al wat hij kon. Ook Nardi was ons al bekend vanuit 

België. Ikzelf kende Hong en Jordan via mijn netwerk. Dus bij die spelers 

was er al een kleine voorsprong, we moesten niet vanaf nul beginnen. 

Maar ook die spelers bleven we uitgebreid scouten’.

VIDEO EN LIVE

‘Na de datascouting is het de beurt aan videoscouting. Andere program-

ma’s leveren je video’s van alle wedstrijden die in Europa of in andere 

continenten gespeeld worden. Ten slotte gaan we ook altijd nog live 

wedstrijden scouten. Met je ogen spelers bekijken levert je informatie 

op die je onmogelijk via data kan leren, zoals het bewegen zonder bal, 

snelheid, persoonlijkheid... Het is dus én én’. 

CONTRACTFASE

‘Wanneer ook na video en live scouting een speler ons blijft bevallen, 

ga ik een background check doen. Ik ga dan trainers, ex-ploegmaats, 

bekenden… over de speler ondervragen, zodat ik ook een goed beeld 

krijg van het mentale aspect, zijn persoonlijkheid, zijn karakter, want ook 

dat is uiteraard belangrijk. Ben ik na dat hele proces nog altijd overtuigd, 

dan gaan we over naar de finale fase. De agent wordt aangesproken, we 

gaan concreet aftasten of een transfer mogelijk is. Mijnheer De Witte, 

mijnheer Louwagie en de coach hebben uiteindelijk het laatste woord. 

Ik word wel betrokken tot in de contractfase door met de speler en zijn 

agent te spreken’.

ALLE LIJNEN CONSTANT OPEN

‘Natuurlijk kan de deal in de eindfase soms nog afspringen, om finan-

ciële redenen, of om een andere reden. Dat is dan jammer, maar dan 

gaan we voor plan B of plan C. Er zijn altijd alternatieve opties. De lijst 

van interessante spelers is constant in ontwikkeling. Spelers vallen weg, 

of er komen er nieuwe bij, all the time. Ook de door de club gezochte 

profielen kunnen snel wijzigen. Als hier iemand weggaat, dan moet er 

iemand in de plaats komen – en dan moet de scouting klaar staan om 

vrij snel vervangers voor te stellen. Dus houden we eigenlijk constant 

alle lijnen open’.

CREATIEF EN SLIM WERKEN

‘Natuurlijk zijn de financiële mogelijkheden van de meeste Belgische 

clubs beperkt. Maar dan komt het erop aan om goed en slim te werken. 

Ons nieuwe mantra is: kwaliteit boven kwantiteit. Een speler als Hong 

stond niet bekend als een supertalent, hij was een ‘undervalued player’, 

zo konden wij hem binnenhalen. Bij Torunarigha en Nardi ging het er 

vooral om om het dossier goed op te volgen, veel contact te hebben 

met de agent en toe te slaan op het moment dat het financieel mogelijk 

werd. Okumu was een goed voorbeeld van een ontdekking via ‘klas-

siek scouten’. Als je erin slaagt om creatief te werken ondanks beperkte 

financiële middelen, dan kan je als Belgische club goede transfers rea-

liseren. KAA Gent is lange tijd vereenzelvigd met het ontwikkelen van 

ondergewaarde of onderschatte talenten uit het buitenland en we willen 

verdergaan op dat succesvolle spoor.’
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O�cial teamwear supplier 
KAA Gent

For world champions, cup winners and everyday heroes. 

Gedroogde ham - 100% natuurlijk

www.ganda.be

Ganda Ham is een 100% Belgische en 100% natuurlijk gedroogde ham. 
Dat betekent dat er voor de productie slechts 3 ingrediënten gebruikt 

worden: Belgisch varkenvlees, zeezout en ... tijd. 
Er worden geen bewaarmiddelen, smaak- of kleurstoffen toegevoegd. 

Het ambachtelijk proces van het droogzouten en de natuurlijk rijping 
hebben een specifiek en rijk aroma als resultaat.
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KAA Gent Europees tegen FK Qarabag

FK QARABAG
Opgericht in 1950 in de stad Agdam in het westen van het land, 

speelde eerst in de Sovjet-competitie. Sinds 1992 actief in de 

Azerbeidzjaanse competitie, werd meteen kampioen in 1993

 

De stad Agdam werd in 1993 ingenomen en volledig verwoest door 

Armeense troepen in het kader van de langdurige oorlog tussen 

Azerbeidzjan en Armenië om Nagorno-Karabach. Van Agdam bleven 

alleen maar ruïnes over, het werd een lege spookstad die ook wel ‘het 

Hiroshima van de Kaukasus’ werd genoemd. De stad is sinds 2020 

echter weer onder controle van Azerbeidzjan dat momenteel aan de 

moeizame heropbouw van de stad en de wegeninfrastructuur werkt, 

waarbij ook het verwijderen van talrijke mijnen. 

FK Qarabag week daarom in 1993 uit naar de hoofdstad Baku, 

340 km naar het oosten, aan de Kaspische Zee. Maar de link met 

Nagorno-Karabach blijft sterk aanwezig, zeker bij de supporters. 

Zo is het officiële adres van de club nog steeds in Agdam. De club 

hoopt een van de volgende jaren te kunnen terugkeren naar Agdam. 

Intussen speelt FK al bijna 30 jaar ‘buitenshuis’. 

Supporters: meestal vluchtelingen uit de regio van Agdam die zich 

over het hele land verspreidden. De verre reis en de daarbij horende 

transportkost schrikt hen af om voor gewone competitiewedstrijden 

naar Baku te reizen (vandaar de magere belangstelling voor de 

thuismatchen, gemiddeld minder dan 2000). Voor belangrijke 

Europese thuiswedstrijden komt er echter wél veel volk opdagen, tot 

meer dan 30.000! De club speelt zijn Europese duels daarom in een 

ander stadion.

Stadion: 

* voor de eigen competitie: de Azersun Arena (5800 plaatsen)

* voor de Europacup: het Tofikh Bakhramovstadion met 31.200 

plaatsen, voorheen ook het Jozef Stalinstadion en het Vladimir 

Leninstadion genoemd; het is genoemd naar een voormalige 

bekende scheidsrechter. 

Grootste rivaal: Neftçi Baku met wie hevige derby’s worden 

uitgevochten.

Bijnaam: De Paardrijders, naar het symbool van de Karabach-regio 

(het Karabach-paard).

Nationaal palmares: sinds 1993 negen kampioenstitels en zeven 

bekers.

Europees: 14 deelnames sinds 1996; sinds 2014 telkens geplaatst 

voor de groepsfase van Champions League of Europa League 

(telkens 3e of 4e)

In 2011 won Qarabag thuis van Club Brugge met 1-0, in Brugge werd 

het een 4-1 verlies. In 2015 won Qarabag thuis van Anderlecht met 

1-0, in Brussel werd het een 2-1 verlies.

In 2021-2022 werd Qarabag 2e in de groepsfase van de Conference 

League, uitgeschakeld door Marseille in de 1/16 finales

Shirtkleuren: thuis zwart, uit wit

De club hanteert zeer schappelijke ticketprijzen voor deze 

belangrijke Europese thuiswedstrijd.

Voor abonnees en members variëren die van 20 tot 35 euro 

(+16) en van 5 tot 10 euro (-16). 

Voor de andere supporters zijn er tickets van 25 tot 40 euro 

(+16) en van 5 tot 15 euro (-16).

Te koop aan de loketten (maandag - vrijdag van 12u tot 18u en 

op wedstrijddagen) of online. 

 

Meer info op onze website www.kaagent.be

TICKETS KAA GENT – QARABAG

Agdam
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KAA Gent Europees tegen FK Qarabag

AZERBEIDZJAN
Land in de Kaukasus, op de grens tussen 

Europa en Azië. Grenst aan Iran, Armenië, 

Rusland en Georgië

Republiek opgericht in 1918, deel van de Sovjet-

Unie vanaf 1920, onafhankelijk sinds 1991. Al 

decennia in een gespannen relatie met Armenië 

omtrent de enclave Nagorno-Karabach met 

talrijke veldslagen en veel bloedvergieten 

Hoofdstad: Baku

Aantal inwoners: 9 miljoen

President: Ilham Aliyev (sinds 2003)

TICKETS KAA GENT – QARABAG

Dit seizoen: 

* nationaal: Qarabag is momenteel leider in de competitie 

met een straat voorsprong op de tweede.

* Europees: winst in voorronden Champions League 

tegen Lech Poznan, Zürich en Ferencvaros; uitgeschakeld 

in playoff door Viktoria Plzen (0-0 thuis, 2-1 verlies in 

Tsjechië); 3e in groepsfase Europa League na Freiburg 

en Nantes en voor Olympiacos; verloor geen van zijn drie 

wedstrijden in eigen stadion (3-0 tegen Nantes, 0-0 tegen 

Olympiacos, 1-1 tegen Freiburg) en won buitenshuis bij 

Olympiacos met 0-3.

Manager-coach: Gurban Gurbanov sinds 2008; all-time 

topschutter van de nationale ploeg van Azerbeidzjan; 

aanhanger van het balbezitvoetbal van Barcelona en van 

een 4-2-3-1 opstelling.

Team:

* 15 A-internationals Azerbeidzjan

* De ploeg telt enkele buitenlanders zoals de 

Montenegrijnen Vesovic en Jankovic, de Colombiaan 

Medina, de Brazilianen Julio Romao, Almeyda, Andrade 

en Kady, de Fransman Zoubir, de Ghanees Owusu en de 

Senegalees Wadji

* Type-elftal (met vervangende opties): doelman 

Mahammadov (Gugeshashvili); verdediging Vesovic (A. 

Huseynov), Mustafaza (B. Huseynov), Medina (Medvedev), 

Qafarquliyev (Bayramov); defensief middenveld: Almeida 

(Qarayev), Jankovic (Julio Romao); offensief middenveld 

en vleugels: Kady Borges (Ozobic), Sheydayev (Andrade), 

Zoubir (Ibrahimli); spits: Owusu (Qurbanly, Wadji)

President: Abdulbari Gözal (73); steenrijke ceo van de 

Intersun Holding die in verschillende landwen in Azië en 

Europa actief is in o.a. voeding en olie; onderdeel daarvan 

is het voedingsbedrijf Azersun met thuisbasis in Baku en 

eigenaar van FK Qarabag.

Agdam Baku
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Maak werk van uw digitale transformatie, ongeacht waar u werkt, met 
onze gecombineerde diensten en oplossingen, die zijn ontworpen om 
papier en digitaal naadloos te integreren.  
Onze Digital Transformation Services zijn beschikbaar via de cloud, op 
locatie of in een hybride omgeving en helpen u bij het realiseren van 
verbeterde productiviteit, samenwerking, beveiliging, compliance en 
duurzaamheidsdoelstellingen. 
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De supportersfederatie en de supportersclubs:

het kloppende hart van KAA Gent
KAA Gent telt dit seizoen 26 officiële supportersclubs. De 

meeste daarvan hebben hun thuisbasis in Gent en rand-

gemeenten, of in de brede regio rond Gent, van Zelzate 

tot Zottegem en van Ertvelde tot Laarne. Het volbloed 

West-Vlaamse Tatanka en de zeer diverse West-Buffalo’s 

komen daar nog bij. Samen goed voor bijna 4500 sup-

porters, zowat een derde van het totale Gentse abonnee-

bestand. De algemene werking van die supportersclubs 

wordt gecoördineerd door de supportersfederatie, met 

Filip Raes als voorzitter. De federatie behartigt ook de 

belangen van àlle supporters.

Zoals elk jaar nodigde de federatie kort na nieuwjaar de besturen van de 

supportersclubs uit op een nieuwjaarsreceptie in de Ghelamco Arena.

“Er mochten tien mensen van elke club komen, zo kom je al snel aan 

ruim meer dan 200 mensen”, vertelt Filip. “Er waren bovendien ook 

stewards en spotters uitgenodigd. Hein Vanhaezebrouck en Francky 

Vandendriessche kwamen langs vanwege de staf, Tom Vandenbulcke 

namens de club en de burgemeester zelf was ook aanwezig en sprak 

een woordje, dus daar waren we blij mee. De bedoeling is om elkaar eens 

terug te zien na de winterstop, samen de batterijen op te laten voor de 

tweede helft van het seizoen en onze nieuwjaarswensen uit te spreken…”

Met veertig naar Baku

Waarom zou je als supporter lid worden van een supportersclub? Filip 

kent het antwoord: “Ik denk in de eerste plaats voor de samenhorigheid, 

het sociaal contact. Samen op de bus naar de uitwedstrijden, samen 

naar het supporterslokaal, etentjes… Je maakt er gewoon vrienden. 

Daarnaast zijn er ook praktische voordelen: het vervoer naar de wed-

strijden per bus zodat je nooit moet zoeken naar parking. En je kan altijd 

mee op verplaatsing, wat voor gewone supporters niet altijd mogelijk 

is door de combiregeling die maakt dat je voor sommige wedstrijden 

als uitsupporter alleen een ticket kan krijgen via de supportersclubs 

en de busreis.”

Ook bij Europese verplaatsingen kan je terecht bij de supportersclubs 

en -federatie. Zo reizen er binnenkort zo’n 40 supporters naar Baku voor 

de Europese match tegen Qarabag. “Wij regelden voor de kandidaten 

de vliegtuigreis en het verblijf ter plaatse, en de nodige reisdocumen-

ten. De club staat dan in voor onze tickets en we moeten ook nog wat 

gegevens insturen die door het land en de club ter plaatse worden 

vereist voor de veiligheid. Echt goedkoop is dit niet, maar supporters 

maken daar een tof uitje van, sommigen blijven zelfs een week bij wijze 

van korte vakantie aan de Zwarte Zee.”

Boven water

De supportersclubs hebben het niet altijd makkelijk om stand te 

houden. “Dat er enkele clubs zijn ‘afgevallen’ na de hype van de titel, 

is normaal”, zegt Filip. “Maar het blijft hard werken om de werking 

draaiende te houden. Vooral financieel zijn de busreizen met de 

stijgende prijzen een zware dobber geworden. Je kan die gestegen 

kosten niet zomaar doorrekenen naar de leden, die hebben het ook 
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niet altijd breed financieel. En een en ander compenseren met de 

catering op de bus of met de tombola, is maar deels mogelijk. Ge-

lukkig hebben clubs vaak een financiële buffer zodat ze het wel even 

kunnen redden. 

Daarnaast zijn er nog storende factoren, zoals bepaalde wedstrijduren. 

Ook ons bestuur heeft dat al aangekaart, zodat gelukkig de laatavond-

match op zondag alvast zou verdwijnen. Om 21u op zondagavond, 

dat is echt nefast voor gezinnen of mensen die op maandagmorgen 

vroeg moeten opstaan. Zeker als je ook nog op verplaatsing moet, 

zoals onlangs naar Sint-Truiden. De match thuis tegen Standard was 

op een donderdag om 18u30, dat is echt zeer supporteronvriendelijk. 

Ten slotte is er ook de algemeen stijgende levensduurte, die zich weer-

spiegelt in de prijzen van tickets en abonnementen. Dat zijn allemaal 

factoren die maken dat het niet eenvoudig is om een supportersclub 

boven water te houden. Maar ik wil positief blijven: de samenwerking 

met het bestuur verloopt goed en de leden van de supportersclubs 

zijn bijna altijd zéér trouwe supporters, dus die gaan echt niet afhaken.”

Vrijwilligers

Wat misschien niet iedereen weet, is dat de supportersfederatie ook 

vrijwilligers afvaardigt voor de thuismatchen. “We beschikken over 

een poule van zo’n 120 vrijwilligers. 80 daarvan werken tijdens de 

thuismatchen in de Ghelamco Arena. Enerzijds in negen van de bars 

op de promenade, en anderzijds in de vip-lounge, de spelerslounge 

en de perszaal. Zij plus alle stewards in het stadion zijn allemaal 

mensen die er mede voor zorgen dat er voetbal kan gespeeld 

worden. Natuurlijk ziet iedereen in de eerste plaats het werk van de 

spelers en de staf, dat is normaal. Maar we mogen niet vergeten dat 

zonder de inzet van zoveel vrijwilligers de organisatie van voetbal 

niet mogelijk zou zijn. Helaas is het steeds moeilijker om vrijwilligers 

te vinden, je ziet dat ook in de organisatie van wielerkoersen 

bijvoorbeeld. Maar bij KAA Gent lukt dit nog altijd. Sommigen doen 

dit uit liefde voor de club, anderen vinden het gewoon fijn om binnen 

een groep een zinvolle en toffe tijdsbesteding te kunnen uitoefenen”.

Daarnaast fungeren enkele bestuurslui van de supportersfederatie 

ook als SLO, Security Liaison Officers, thuis en op verplaatsing. Die 

verzorgen de verbinding, de ‘liaison’, tussen de (eigen) supporters, 

de veiligheidsdiensten en de mensen bij de club die instaan voor de 

matchorganisatie.  

De supportersfederatie kan je bereiken via:

supp.federatiekaagent@gmail.com

Wim De Bock

DE ACTUELE LIJST VAN ONZE 
SUPPORTERSCLUBS*

Artevelde Boys - Laarne

Banlieue Gantoise - Gent

Blue Lions - Gentbrugge

Blue-White Indians - Gavere

Buffalo Boys Leerne - Deinze

Buffalo Bulls - Lievegem

Buffalo Clan D’Augustijntjes  - Ertvelde

Buffalo Eke - Eke

Buffalo Soldiers - Gent

Buffalo’s Zwijnaarde - Zwijnaarde

Buffalodravers - Wondelgem

Buffalovrienden Zottegem - Grotenberge

Club 80 vzw - Sint-Amandsberg

De Nieuwe Admiraal - Destelbergen

De West-Buffalo’s - Gentbrugge

Forza Buffalo - Melle

Gantoisetippers - Zelzate

Gent West afrit 13 - Drongen

Gijzelse Buffalo’s - Oosterzele

Nie Pleue - Gentbrugge

Picasso Indians - Lochristi

Tatanka - Roeselare

The American Buffalo’s - Oostakker

The Blue Indians - Gentbrugge

The New Buffalo’s - Destelbergen

The Winnetous - Heusden

*meer info op de website van KAA Gent onder ‘supporter’
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KAA GENT FOUNDATION

Samen tegen discriminatie en racisme
Naar aanleiding van de racistische commentaren op een 

TikTok video van de U9 van KAA Gent geven we hieronder 

een overzicht van de initiatieven die KAA Gent en de KAA 

Gent Foundation sinds 2009 ondernemen in de strijd tegen 

racisme en discriminatie.

Prioriteit sinds 2009

KAA Gent maakte in 2009 van de aanpak van discriminatie en racisme 

een prioriteit. KAA Gent en de KAA Gent Foundation zetten deze prio-

riteit sindsdien om in concrete acties. Sinds 2014 werken we ook rond 

dit thema samen met de Stad Gent en met alle Gentse voetbalclubs.

Wat we doen 

We ontwikkelden zelf een basisopleiding voor clubbestuurders, vrijwilli-

gers en trainers met aandacht voor in onze stedelijke context relevante 

thema’s als intercultureel samenleven en respect voor diversiteit. We 

bieden een scheidsrechtersopleiding waarbij we bijzondere aandacht 

hebben voor een diverse instroom van jongeren uit onze Elk Talent Telt 

clubs. We organiseren actieweekends waarbij we ons tot de ouders van 

onze voetballertjes richten. 

Bij alle Gentse voetbalclubs, ook in de Ghelamco Arena, hangen bood-

schappen tegen discriminatie en oproepen om problemen te melden 

zodat we ze concreet en kort op de bal kunnen aanpakken. En in 2022 

ontwikkelden we in samenwerking met INGent vzw een omstaander-

training voetbal waarbij supporters en vrijwilligers wordt geleerd hoe ze 

actief kunnen tussenkomen wanneer ze geconfronteerd worden met 

racisme of discriminatie op of rond het voetbalveld.

Geen tolerantie voor racisme op de tribunes

We stellen vast dat in onze tribunes het bewustzijn rond deze problema-

tiek groot is. Individuele uitingen van racisme of discriminatie worden 

door omstaanders steeds minder getolereerd. Wanneer er zich een 

incident voordoet, kan de club rekenen op concrete meldingen van 

medesupporters, waarna de nodige maatregelen worden genomen. 

Dit betekent niet dat er geen probleem (meer) is, doch het draagvlak is 

groot om effectief op te treden waar nodig.

Lokaal voetbal

Rond de lokale voetbalvelden is er nog meer werk te doen. Wanneer 

we ons rond dit thema in de voorbije jaren tot onze federatie hebben 

gericht, botsten we op procedures, soms ook op onbegrip. We hadden 

al te vaak de indruk dat onze stedelijke problematieken ongehoord en 

onbegrepen werden. We verwelkomen daarom elke beleidsdaad van 

de Pro League, de KBVB en Voetbal Vlaanderen om racisme en discri-

minatie structureel aan te pakken. 

We zijn vandaag een actieve partner van de voetbalcel van de FOD 

Binnenlandse Zaken, de Pro League, de KBVB en Voetbal Vlaanderen 

om samen aan de slag te gaan. Met de uitvoering van concrete acties 

aan de basis: op en rond de velden en in de stadions van de voetbal-

clubs. Met als sluitstuk snelle procedures met sancties voor overtreders. 

Concreet, werkbaar en resultaatgericht zijn de sleutelwoorden.

KAA Gent Foundation

De KAA Gent Foundation zal haar strijd tegen racisme en discriminatie 

meer dan ooit verder zetten en zal niet nalaten telkens opnieuw bij de 

bestaande meldpunten en de bevoegde instanties melding te doen en 

klacht neer te leggen wanneer er zich in de Gentse voetbalwereld der-

gelijke incidenten voordoen.
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Samen tegen discriminatie en racisme

KAA GENT, KLEURRIJK
SINDS LEON MOKUNA
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ALGEMENE INFO

www.kaagent.be

info@kaagent.be

09 330 23 23

TICKETING

tickets@kaagent.be

COMMERCIELE CEL

vip@kaagent.be

FANSHOP

fanshop@kaagent.be

SUPPORTERSVRAGEN

fans@kaagent.be

helpcenter: support.kaagent.be

GHELAMCO ARENA

Ottergemsesteenweg Zuid 808, 9000 Gent  

OEFENCOMPLEX

Eikstraat 85, 9041 Oostakker

Leveranciers: François van Impelaan 54, 9041 

Oostakker

OEFENCOMPLEX JEUGD

Warmoezeniersweg 8, 9000 Gent
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TIME TO PLAY
RESPONSIBLY


